
Zápis 
 

z 6. zasedání akademického senátu FTOP ze dne 17. 4. 2019 

Přítomní: Ing. Eva Mištová, Ph.D., doc. Ing. Pavel Šimáček, Ph.D., Ing. Siarhei Skoblia, Ph.D., 

Ing. Radek Vurm, Ph.D., Ing. Zdeněk Varga, Ing. Václav Durďák, Bc. Hana Skálová, Bc. Karolina 

Dumská 

Omluven: doc. Ing. Jan Bartáček, Ph.D. 

Hosté: Ing. Marek Staf, Ph.D., doc. Ing. Vladimír Kočí, Ph.D., MBA 

 

Program: (8/0/0) 

1. Harmonogram a průběh doplňovacích voleb do AS FTOP pro skupinu „Studenti 

bakalářských a magisterských studijních programů“  

2. Dotazník doktorandů a setkání doktorandů s panem prof. Kotrbou  

3. Odbory 

4. Silniční provoz v Kampusu Dejvice ‐ koncepční řešení střednědobý výhled (chystaná 

rekonstrukce Kulaťáku) 

 

1. Harmonogram a průběh doplňovacích voleb do AS FTOP pro skupinu „Studenti 

bakalářských a magisterských studijních programů“  

 Předsedkyně  senátu  Ing.  Eva  Mištová,  Ph.D.  seznámila  senát  s harmonogramem 

doplňovacích voleb. Členy senátu byla navržena a schválena volební komise ve složení 

Bc. Beáta Plutová, Jakub‐Vojtěch Ballek, Bc. Musilová Nikola.  

 Odhlasovaný harmonogram voleb do AS FTOP (8/0/0) 

 24. 4. –  3.5. navrhování kandidátů 

 6. – 13. 5. volební kampaň 

 14. – 16. 5. hlasování  

 17. 5. vyhlášení výsledků voleb  

 

2. Dotazník doktorandů a setkání doktorandů s panem prof. Kotrbou 

 Členové senátu již dříve měli možnost prostudovat zveřejněné výsledky tzv. Dotazníku 

doktorandů,  Ing. Václav Durďák  seznámil  senát  s hlavními projednávanými body na 

setkání doktorandů s prof. Kotrbou (6. 2. 2019).  V návaznosti na to byl senátem dále 

diskutován  neustále  se  opakující  dotaz  doktorandů,  zda  by  bylo  možné  rozšířit 

stravovací nabídku  s možností  studentské dotace pro prezenční doktorandy VŠCHT  

např. o restauraci BLOX.  

 AS FTOP podpoří vyjednávání studentské části AS VŠCHT v této otázce, případně chce 

dostat jasné zdůvodnění zamítnutí tohoto požadavku (brání tomu technické problémy, 

uzavřená smlouva s restaurací BLOX atd.). 



 

3. Odbory 

 Ing.  Marek  Staf,  Ph.D.  přítomné  členy  informoval  o  současném  stavu  odborové 

organizace na VŠCHT.  

 Senát  má  zájem  na  zlepšení  komunikace  s odboráři  a  podpoří  jejich  vyjednávání 

s vedením  školy  ať už  v otázce navyšování  tarifních platů  a  tak  i  zaměstnaneckých 

benefitů (jako jsou příspěvky na kulturní vyžití, penzijní připojištění aj.) 

 

4. Silniční provoz v Kampusu Dejvice ‐ koncepční řešení střednědobý výhled (chystaná 

rekonstrukce Kulaťáku) 

 Senát diskutoval o dopravní situaci v ulici Studentská, v návaznosti na to  Ing. Václav Durďák 

seznámil přítomné členy i s  plánovanou rozsáhlou rekonstrukcí Vítězného náměstí.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:  Za správnost:  
Bc. Karolina Dumská  Ing. Eva Mištová, Ph.D. 


